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Dagsorden/Referat Holeby Landsbyordning 
Dato og klokkeslæt:  Onsdag d. 21/2 kl. 16:30- 18.00 

Sted: Personalerummet 

Forplejning: Der er aftalt med Formand at vi undlader spisning, da der er få punkter. 

Deltagere: Bettina Olsen, Konstitueret LBO - leder, Bettina Freisner, Dagtilbudsleder og referent. Rikke 

Jensen Formand, skolerepræsentant. Mia Pedersen Næstformand, skolerepræsentant. Tina 

Jansen medarbejderrepræsentant fra daginstitutionerne, Ane Høegh, dagtilbud 

repræsentant. Lisette Sørensen, dagtilbuds repræsentant. Christina Ølgaard dagtilbud 

repræsentant. Lena Thorsager skolerepræsentant. Malene Andreassen skolerepræsentant. 

Pia Thuesen medarbejderrepræsentant. Kia Brun Borgstrøm elevrådsrepræsentant  

Fraværende:  Christina Ølgaard, Malene Andreassen, Kia Brun Borgstrøm  

Mødeleder: Rikke Jensen 

Referent:  Bettina Freisner 

  

1. Godkendelse af dagsorden  

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: Godkendt 

 

2. Nyt fra ledelse, Formand og Elevråd  

Sagsfremstilling: Ledelse, Formand og Elevråd information. 

 

Beslutning: 

Ledelse: Økonomi: 

Den økonomi skolerne skulle have tildelt 1. februar kommer først 1. marts. 

Realskolens lukning gav nye beregninger, der er datoen 1. marts. 

Oversigt over forbrug til dato er udleveret. 

Personalesituation:  

Der ansættes ikke ny lærer, for den lærer der stopper til 1/3.Der samlæses i 

mellemtrinnet og derved kommer to-lærer i de fleste timer på 

mellemtrinnet. 

En pædagog overgår til Søllested SFO pr. 1/3.  

Medarbejder i SFO ´en er efter kort tids sygdom sovet ind. Børn, forældre 

og medarbejdere er orienteret. Der tages hånd om de børn og kolleger der 

evt. er påvirket af omstændighederne. Bettina O. er i tæt kontakt med 

familien og det meldes ud, hvornår der er bisættelse. Lolland kommunes 

Sorgplan bliver og er anvendt som redskab til at tackle situationen. 
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Kommende aktiviteter: 

Musikskolen i Maribo har en medarbejder der er i gang med et filmprojekt, 

hvor 2. kl. skal deltage. 

8-10. april er der lejrskole i Vordingborg for 3. og 4. klasse. 

Skolen og SFO er i gang med Skolestyrken, hvor vi har fokus på Trygge 

fællesskaber. 

Med refleksioner fra Borup sagen, har vi rettet fokus på skolens hjemmeside 

om det fremgår, hvordan der arbejdes med trivsel, mobning. 

 Dagtilbud ledelse: 

Langtidssygemeldt medarbejder er startet langsomt op igen. Vi er i gang med at snakke 

om, hvordan vi kan arbejde med kulturen så Myretuen og Skoven fremstår som en 

samlet enhed. Det er et længerevarende arbejde, der tager tid. Der er velvilje og god 

stemning. 

 

Formand:  

Har fået spørgsmål omkring hvornår SFO´en på Holeby Skole lukker – udmeldingen fra 

Skole - og dagtilbudschef Espen er at den lukker 31. juli 2024. Formanden har kendskab 

til flere forældre, der ikke er tilfreds med at skolebørn skal starte i SFO i Rødby, inden de 

starter i skolen d. 12. august. 

Elevråd: Der har ikke været afholdt møde i elevrådet siden sidst. 

 

3. Busruter i høring 

Sagsfremstilling:  

Der er fremsendt information vedr. ændringer vedr. køreplan fra Teknik og 

Miljømyndighed. 

På baggrund af ændret skoledistrikt er der ændringer i busruter - og drift fra d. 12. 

august 2024 

Høringssvar har frist d. 11. marts 2024. Bilag er sendt særskilt pr. mail. 

 

Beslutning: 

De busruter der er relevante for os, er ruterne: 720R, 723, 752, 761, 762, 763. 

Formand Rikke Jensen kontakter tidligere SFO-leder i Holeby mhp. at få sparring til et 

høringssvar. 

Bettina O. og Rikke Jensen udarbejder et udkast der fremsendes til den øvrige 

bestyrelse, så det kan godkendes/færdiggøres inden høringsfristen udløber 11/3 - 2024. 

 

4. Skærmanbefalinger fra UVM  

Sagsfremstilling: 

Drøftelse af anbefalingerne fra UVM og stillingtagen til den nuværende tilgang til brug af 

skærme i vores skole og dagtilbud. 
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Brevet fra UVM er fremsendt særskilt. 

 

Beslutning: 

Vi har både mobil og skærm politik i skolen og SFO. Og den imødekommer fint de 

anbefalinger der er sendt ud ift. skærmbrug. Og der er fuld tillid til, at medarbejdere 

forvalter det ansvarligt.  

 

5. Børnehavens bæredygtighed – fælles profil 

Sagsfremstilling: 

Videre drøftelse fra sidste møde d. 24/1- 24. Myretuen og Skoven fungerer i realiteten 

som to små selvstændige børnehaver, der hjælper hinanden bedst muligt. Der er særskilt 

visitering til de to enheder. Skoven er et populært og eftertragtet sted for mange 

forældre, skoven har fuld belægning og venteliste. I Myretuen er der p.t. indskrevet 22 

børn og der er kapacitet til 64. En økonomisk bæredygtig institution fordrer at børnetallet 

samlet set stiger.  

Beslutning: 

Invitér en bredere forældregruppe af nuværende og evt. kommende forældre til en 

drøftelse af, hvad de ønsker af fremtidens børnehave.  

 

6. Forberedelse til Børne/Skole udvalg 

Sagsfremstilling: 

Punkter til dagsorden med udvalgsformand  

 
Mødet ligger den 20. marts 2024, og udvalgsformand Thomas Ø. deltager i tidsrummet 

kl. 19.00-20.00. Bestyrelsen ønsker yderligere deltagelse fra bestyrelsen i Holeby 

Landsbyordning – ledelsen inviterer.  

Program for mødet:  

18.30-19.00: Opsamlingspunkter fra dette møde v/ Skolebestyrelsen Rødby  

19.00-20.00: Deltagelse ved udvalgsformand Thomas Ø. samt bestyrelsen i Holeby 

Landsbyordning  

Bestyrelsen ønsker for nuværende følgende punkter drøftet: Trafiksikkerhed, 

bygningsmasse, Fremtidens Skole herunder skolestruktur og placering af autismetilbud.  

20.00-20.30: Ud fra klassedannelsen drøftes jvf. tidligere aftale om de enkelte årgange 

skal blandes på ny, eller om eleverne skal indgå i eksisterende klasser. 

 

Beslutning: 

Der rettes en opmærksomhed på om der eventuelt tages referat i mødet med Thomas 

Østergaard. 

7. Evt.  

 

Næste møde d.21. marts 2024 klokken 16.30-19.30 

 

 


